

COGNITIO COLLEGE (KOWLOON) 文理書院(九龍)

6 MUK HUNG STREET, KOWLOON CITY, KOWLOON.

TELS: 23231741, 23231742 FAX: 23255465 WEBSITE: http://www.cckln.edu.hk

通告編號: 2022/23-111

第六十屆校慶聯校頒獎典禮事宜

各位家長:

本校謹定於2023年1月14日下午5時正於灣仔伊利沙伯體育館舉行「六十周年校慶聯校頒獎禮暨匯演」,敦請香港特別行政區政府教育局局長蔡若蓮博士,JP蒞臨致辭及頒獎,現誠邀各位家長出席是次頒獎禮,請填妥回條,著子女於12月14日前交回班主任。

頒獎禮安排如下:

- (一)在「疫苗通行證」的安排下,所有進入或身處指明處所的人士,均須符合新冠疫苗接種要求,獲豁免情況除外。
- (二)所有學生必須穿著整齊校服於下午4時正到達會場指定地點點名。
- (三)如家長蒞臨典禮,請於4時45分前入座。
- (四)典禮約於下午7時結束。

未完成接種足夠疫苗進入處所的學生需於當天上午9時至中午12時回校溫習。如學生因病缺席,家長須於典禮當天早上致電學校通知,並於學生回校時將家長信和醫生紙交予班主任。2023年1月16日為頒獎禮後假期,學生無須上學。

敬祝

安康!

		校長		
		談國軒		
二零二二年十二月八日				
		××		
	回條			
談校長:				
本人已收到學校第 2022/23-111 號家長通告(第六十屆校慶聯校頒獎典禮事宜)。				
本人	□ 將依時出席,請安排座位()席(無	須計算學生)。		
	□ 將不克出席。			
學生姓名	Z :()	家長簽署:		
班界	ı]:	日 期:2022年12月日		





COGNITIO COLLEGE (KOWLOON) 文理書院(九龍)

6 MUK HUNG STREET, KOWLOON CITY, KOWLOON.
TELS: 23231741, 23231742 FAX: 23255465 WEBSITE: http://www.cckln.edu.hk

Circular No.: 2022/23-110 8 December 2022

Dear Parents.

The 60th Anniversary Joint-School Speech Day

Our School, together with Cognitio College (Hong Kong), will arrange the 60th Anniversary Joint-School Speech Day, to be held in Queen Elizabeth Stadium at 5:00 p.m. on 14 January 2023 (Saturday). This year, we are honoured to have Dr. Choi Yuk-Lin, JP, Secretary for Education, to deliver a speech and present prizes to the students. You are cordially invited to attend our prize-giving ceremony cum student performances.

The activity will be arranged as follows:

- (1) Under the present "vaccine pass" arrangement, all persons entering the stadium are required to be vaccinated according to the schedule announced by the Government unless they are exempted.
- (2) All students should arrive at the venue punctually at 4:00 p.m. for attendance taking. They must wear proper school uniform for the activity.
- (3) Participating parents are requested to be seated by 4:45 p.m.
- (4) The event is expected to end at 7:00 p.m.

Students who have not received enough doses of COVID-19 vaccine and cannot fulfil the entry requirement should stay at school for self-study from 9:00 a.m. to 12:00 noon on the same day. In the case of absence due to sickness, parents should report to the school in the morning, and submit the parent letter and medical certificate to Class Teachers via your children upon returning to school. Holiday after Speech Day will be arranged on 16 January 2023.

Thank you for your attention!			Yours sincerely,	
			Tam Kwok Hin	
	·····××		××	
		Rep	ply Slip	
To: Prin	ncipal			
	wledge the receipt of the Parent Circular h is understood.	"The 60	60 th Anniversary Joint-School Speech Day", and the conte	
I will	$\hfill\Box$ attend the event, and request for ()) seat(s) (without counting the students).	
	\square not attend the event.			
Name o	of Student:()	Parent's signature:	
Class: _			Date: December 2022	

